
 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (3) 
Datum 

2021-09-20 

Handikapprådet  
 

Plats och tid Via Teams, kl 16.00 – 17.15 

Beslutande Annika Duán (S), kommunstyrelsen, ordförande 

Agneta Sellholm (M), samhällsbyggnadsnämnden 

Karl-Ivan Wiklund,  kultur-, fritid- och folkhälsonämnden 

Ritva Sjöholm (S), vård- och omsorgsnämnden 

Ann-Marie Lundin (S), social- och arbetsmarknadsnämnden 

Lars Axelsson, Synskadades Riksförbund (SRF) 

Lars Elgh, DHR 

Katarina Eriksson, Reumatikerförbundet (R) 

Ann-Margret Persson, Strokeföreningen Västra Mälardalen 

Irina Axelsson, Demensföreningen 

Zilla Nilsson, KAK:s Fibromyalgiförening & Reumatikerförbundet 

 

Ersättare Ivan Czitrom (L), kommunstyrelsen 

Gunvor Sharp (M), vård- och omsorgsnämnden 

Per Norin (KD), social- och arbetsmarknadsnämnden 

Hannu Pikki, DHR 

Katarina Eriksson, KAK:S Fibromyalgiförening 

 

Övriga deltagande Annasarah Pavasson, förvaltningschef 

Sandra Eriksson, nämndsekreterare 

Justerare Zilla Nilsson Paragrafer §§ 1-2 

Justeringens tid och plats Köping den 

Underskrifter Sekreterare  ......................................................................  

Sandra Eriksson 

 

 Ordförande  ......................................................................  

Annika Duán 

 

 Justerande  ......................................................................  

Zilla Nilsson 
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Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    
 

KHR § 1 

 

Aktuell information gällande Covid-19 

• Detta år har präglats av vaccinationer inom äldreomsorgen och 

hemtjänsten vilket har gett stora resultat. Vaccinet skyddar bra och man 

blir inte lika sjuk. 

• Vård- och omsorgsförvaltningen följde inte Regionens rekommendationer 

under sommaren utan fortsatte att arbeta med full skyddsutrustning. 

• I början av pandemin gjordes egen skyddsutrustning, så som förkläden och 

visir, då det var svårt att få tag i och beställa. 

• Försöker återgå till ett nytt normalt och sakta och säkert öppna upp 

verksamheter vart efter, som till exempel växelvård och dagverksamhet. 

• Ännu är inga beslut tagna från folkhälsomyndigheten gällande en 3:e dos 

av vaccinationen. 

• Ovaccinerad personal – det finns ingen laglig rätt att fråga eller 

besluta/kräva att man att man ska vaccinera sig men man har gjort olika 

informationsinsatser för att få så många som möjligt att vaccinera sig. Vi 

fortsätter att använda skyddsutrustning fullt ut.  

• Kommunstyrelsen och Kommunfullmäktige återgår till fullt manskap 

under sammanträdena men i lämpliga lokaler där man kan hålla avstånd. 

• Man ska fortfarande stanna hemma om man har symptom. 

 

 

Beslut 

Kommunala handikapprådet beslutar 

 

att notera informationen 

 

 

 

 

KHR § 2 

 

Övriga frågor 

Hannu Pikki berättar att träningsredskapen på Actic inte är handikappanpassade 

men att badhusdelen är bättre. Dock saknas vissa redskap även där. Hannu har 

framfört sina synpunkter till de ansvariga på badhuset. 

De sammankallade önskar ett studiebesök framöver och att någon från Köpings 

bad och sport är med och berättar om allt som har gjorts. 

 

Lars Elgh berättar att ingången till Köpings kyrka är svår att ta sig in igenom och 

inte är handikappanpassad. 

Agneta Sellholm svarar att ingången från den västra sidan är lättare att komma in 

igenom och att de dörrarna går att ställa upp. 

 

Annika Duán, ordförande, informerar om Hälsans stig i Köping som är ett 

gångstråk från inre hamnen till Vidhem. Det är bra anpassat och skyltat. Även 

rastplatser finns efter vägen. 
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Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    
 

Hannu Pikki lämnar en synpunkt gällande Å-promenaden som behöver fyllas på 

med sand då det är gropigt och svårt att ta sig fram. 

Synpunkten skickas vidare till Tekniska kontoret. 

 

Lars Elgh tar upp frågan gällande elsparkcyklar och hur Köpings kommun ställer 

sig till dessa. 

Annika Duán svarar att det inte finns några företag som hyr ut dessa men att det 

finns privatägda elsparkcyklar. Det är polisens arbete att se till att man kör som 

man ska och håller sig till trafikreglerna. 

  

 

Beslut 

Kommunala handikapprådet beslutar 

 

att notera informationen 

 

 


